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Zápis 39. jednání kolegia děkana 3.LF UK v období 2022-26, konaného dne 2.11.2023 

Přítomni: prof. Widimský, doc. Duška, prof. Džupa, Dr. Šebo, prof. Malíková, doc. Gojda, doc. Dlouhý, 
Dr. Marx, JUDr. Mužíková 

Omluveni: prof. Šlamberová, doc. Trnka, prof. Arenbergerová 

1. Schválení zápisu ze 17.10.2023 
2. Členové KD projednali výzvy na projekt dovybavení simulačních center lékařských fakult. Po 

podrobné diskuzi nad věcnou (konkrétní přístroje) i ekonomickou (lékařské fakulty musí 
hradit DPH z pořízené techniky) schválili podání aplikace ve znění předloženém proděkany 
Duškou a Malíkovou. 

3. Byla prodiskutována témata k diskuzi pro výjezdní zasedání fakulty 26.-27.11. 
4. Proděkan Duška podrobně informoval o novém způsobu hodnocení vědy na UK. Bylo 

diskutováno nakolik se promítne i do systému vnitřního hodnocení vědy na 3.LF. Závěr: 
s výjimkou monografií (které 3.LF považuje za pedagogickou, nikoli však vědeckou aktivitu) 
bude aktualizován systém výpočtu rozdělení financí do Cooperatií – detailní znění návrhu 
předloží proděkan Duška do konce roku 2023. Naopak se nebudou měnit principy hodnocení 
vědy, tzn. důraz na excelentní a inovativní vědu, a že bude pokračovat diskuse s akademiky a 
vědci nad detailními parametry návrhu hodnocení - je třeba upravit parametr PhD školy tak, 
aby nebyla narušena stabilizační funkce programu Cooperatio. Návrh bude do kolegia 
předložen do konce roku současně s reálnou ekonomickou kalkulací možných dopadů. 

5. Děkan informoval o tom, že ředitel Michálek (MZ) zatím neodpověděl na žádost o schůzku ve 
věci převodu malého pruhu pozemku SZÚ. 

6. Předseda AS 3.LF informoval, že předsedkyně Správní rady NF Student 3LF doc. Patočková se 
omluvila z účasti na jednání AS 7.11. (na které byla pozvána). Situaci ohledně tohoto NF 
(který je právně zcela nezávislý na fakultě) dořeší Akademický senát fakulty. Děkan 
deklaroval, že akceptuje takové řešení, jaké mu navrhne AS 3.LF. 

7. Byla upřesněna účast zástupců fakulty na setkání LF ČR a SR 3.-4.11. 
8. Žádost IFMSA o finanční podporu ve výši 150 000 Kč byla kolegiem děkana zamítnuta 

s četnými připomínkami k jejímu obsahu a se zřetelem k tomu, že se jedná o přibližně 
pětinásobné zvýšení požadavku oproti minulým letům. Výše podpory byla stanovena max. na 
30 000 Kč a to za předpokladu, že výdaje budou lépe zdůvodněny. Část aktivit se překrývá 
s aktivitami spolku Trimed a stejně jako v minulých letech bylo doporučeno, aby oba 
studentské spolky úžeji komunikovaly. Děkan se sejde se zástupci IFMSA. 

9. Tajemnice informovala o sociálním fondu 3.LF. 
10. Tajemnice informovala o převodu hospodářského výsledku za rok 2022 ve výši 136.630,49 Kč 

do fondu reprodukce investičního majetku 
11. Tajemnice informovala o vyúčtování příspěvků poskytnutých v akademickém roce 2022-23 

studentským spolkům Trimed a IFMSA. 

 

Dr. Marx 

• Proděkan Marx informoval o celkové výši uhrazeného školného v 1. ročníku AJ kurikula. 
• Na příští zasedání kolegia děkana předloží proděkan Marx návrh na výplatu stipendií. 
• Žádost studenta 3. ročníku o snížení školného o 50% - po zdůvodnění a projednání členové 

KD a děkan souhlasí. 
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Doc. Dlouhý 

• Smlouva o zpracování osobních údajů mezi 3. LF UK a IPVZ byla podepsána. 
• Proděkan Dlouhý požádal Dr. Marxe o projednání praxe/spolupráce mezi 3. LF UK a FNKV pro 

studijní program Nutriční terapie.  
• Předložené služební cesty byly schváleny (proděkan zastoupil nepřítomnou prof. 

Arenbegerovou). 

 

Prof. Malíková 

• Návratové granty –  o návratové granty projevila zájem jedna OA a jedna PhD studentka, z 
uvedených informací obě pravděpodobně splňují požadavky. 

• Proděkanka Malíková informovala o připravovaném vyhlášení výzvy pro podání žádosti 
v rámci Horizont Evropa – předpoklad je v 12/2023. Tato výzva by se měla týkat projektů 
zaměřených na gender problematiku, rovné příležitosti atd. 

 

Doc. Gojda 

• Termín zasedání AS 3. LF UK – 7.11.2023 

 

Prof. Džupa 

• Proděkan Džupa informoval o doporučení hodnotící komise Radě NAÚ ve věci žádosti o 
udělení akreditace habilitačnímu řízení a řízení ke jmenování profesorem v oboru Vnitřní 
nemoci. Doporučení je udělit akreditaci na dobu 10 let. 

• 12.12.2023 se uskuteční slavnostní jmenování nových profesorů.  
• Proděkan Džupa předložil KD k diskusi materiál týkající se vytváření komisí pro habilitační 

řízení a řízení pro jmenování profesory. 

 

 

Zapsala: Bc. Kateřina Mitasová 
Za správnost: prof. Widimský, DrSc. 

 

 

 

 

 

 

 


